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INTERPELACJA 

w sprawie: sygnalizacji świetlnej na pętli tramwajowej Górczyn. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Na wjeździe na pętlę tramwajową Górczyn znajduje się sygnalizacja świetlna dla tramwajów i pieszych. 

Zdarza się, że tramwaje wjeżdżające na pętlę muszą oczekiwać kilkanaście-kilkadziesiąt sekund na sygnał do 

przejazdu, mimo że na przystanku za sygnalizacją nie ma kolejnego tramwaju. Opóźnia to dojazd do przystanku 

końcowego i czasami uniemożliwia pasażerom przesiadkę na autobusy odjeżdżające z dworca autobusowego. 

Zwracam się z prośbą o sprawdzenie sposobu funkcjonowania sygnalizacji tak, aby uniknąć 

niepotrzebnych postojów tramwajów na tej sygnalizacji i przyspieszenie przejazdu w przypadku możliwości 

(np. wolny przystanek tramwajowy dla wysiadających pasażerów).  

 

 

Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 


